
Rondvraag - Commissie M&M 7 september 2022

BVNL heeft de volgende vragen ingediend:

Wij hebben samen met JA21 schriftelijke vragen gesteld over het lawaai dat de tram in IJsselstein nog
steeds, de hele zover door, maakt. De beantwoording is aangehouden. BVNL vindt dan onacceptabel.
Nog steeds komen klachten bij ons binnen. Sterker, men vertelt ons dat de klachten verergeren. 
Mensen zijn ten einde raad. Het moment dat men zal kiezen voor burgerlijke ongehoorzaamheid 
komt steeds dichterbij. De hele zomer heeft de provincie niet gereageerd op de noodkreten en nu 
schijnt er ook weer een nieuw contactpersoon te zijn aangesteld.  Wanneer wordt er nu eindelijk 
weer volop gesmeerd, dan wel onderzoek gedaan naar alternatieve oplossingen? Is permanent 
langzaam rijden een oplossing? Welke verantwoordelijkheid voelt dit college eigenlijk voor de 
ellende die het veroorzaakt en waar zouden wij dat uit kunnen opmaken? 
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